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P R O T O K Ó Ł  NR XL/2018 

z XL  Sesji Rady Gminy Masłowice 

odbytej w dniu 9 lutego 2018 r. 
 

 

Miejsce Sesji - Sala Posiedzeń Urzędu Gminy Masłowice. 

Sesji przewodniczył - Pan Stanisław Ziółkowski- Przewodniczący Rady Gminy. 

Na protokolanta obrad powołano – Halinę Pawlik – pracownicę Urzędu Gminy. 

W Sesji uczestniczyli radni według załączonej listy obecności. 

Ponadto w Sesji udział brali: 

Pan Bogusław Gontkowski - Wójt Gminy  

Pani Zofia Jadowska - Sekretarz Gminy  

Pani Wanda Kołodziejczyk - Skarbnik Gminy  

Przedstawiciele Lokalnej Telewizji NTL 

 

Ustawowy stan radnych   - 15 

Faktyczny stan radnych   - 15 

Obecnych                                                       -15 

 

 

Porządek obrad: 

 

1.  Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum.                                                                                                                                                                                                                                                          

2. Powołanie protokolanta obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z XXXVIII i XXXIX Sesji Rady Gminy. 

5. Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami. 

6.  Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości. 

7.  Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

  8.    Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów Pracy Komisji Rady Gminy 

         Masłowice na 2018r. 

  9.    Podjęcie uchwały odpowiadającej na skargę pana Mariana Dąbrowskiego na uchwałę 

          w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

          alkoholowych na terenie gminy Masłowice. 

 10.   Interpelacje i wolne wnioski. 

 11.  Zakończenie obrad. 
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 Punkt 1 

Otwarcie Sesji i stwierdzenie quorum. 

 

Otwarcia XL Sesji Rady Gminy dokonał Pan Stanisław Ziółkowski - Przewodniczący Rady 

Gminy. Stwierdził, że w Sesji uczestniczy 15 radnych, co stanowi niezbędne quorum.  

Powitał wszystkich zebranych. 

 

 

Punkt 2 

Powołanie protokolanta obrad. 

 

Na protokolanta obrad XL Sesji Rady Gminy powołano Halinę Pawlik - pracownicę Urzędu 

Gminy. 

 

 

Punkt 3 

Przyjęcie porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad Radni otrzymali przed sesją. Wójt Gminy zwrócił się z prośbą o 

wprowadzenie do porządku obrad punktu- podjęcie uchwały zmieniającej  uchwałę  w sprawie 

uchwalenia  budżetu gminy Masłowice na rok 2018. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował rozpatrzenie tego wniosku w pkt 10  przesuwając 

dotychczasowe punkty 10 i 11, jako punkty 11 i 12. 

W wyniku głosowania przyjęto jednomyślnie porządek obrad uwzględniający wprowadzony 

punkt. 

  

 

Punkt 4 

Przyjęcie protokołu z   XXXVIII  i XXXIX Sesji Rady Gminy. 

 

Protokół z XXXVIII i XXXIX  Sesji Rady Gminy Masłowice wyłożony był do wglądu radnych. 

Przewodniczący Rady Gminy zaproponował przyjęcie ich bez odczytywania. Radni nie zgłosili 

poprawek do protokołów. W wyniku przeprowadzonego głosowania przyjęli go jednomyślnie tj. 

15 głosami – za.   

 

 

Punkt 5 

Informacja Wójta Gminy o działaniach podejmowanych w okresie między sesjami.  

 

Pan Bogusław Gontkowski – Wójt Gminy poinformował,  jakie działania były podejmowane  w 

okresie międzysesyjnym. Jak stwierdził prowadzony jest remont strażnicy w Chełmie. Dzięki 

sprzyjającej pogodzie prowadzone są prace  tj. wykonano już wewnątrz klatkę schodową, 
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częściowo docieplono  ściany oraz częściowo pokryto dach. Prowadzimy remont wolnego 

pomieszczenia w Ośrodku Zdrowia na potrzeby gabinetu rehabilitacyjnego z przeznaczeniem na 

krio terapię oraz hydromasaż kończyn górnych. Zgodnie z wcześniejszą Waszą decyzją o 

przeznaczeniu środków zakupiono  urządzenia do tych zabiegów. 

Przygotowujemy się do ogłoszenia przetargów na remonty strażnic w Granicach i Bartodziejach.  

Gromadzimy także dokumentację do przetargu na remont strażnicy w Korytnie, który zostanie  

Ogłoszony po następnej Sesji, jeśli Rada zwiększy środki na ten cel. Rozstrzygnięto przetarg na 

oczyszczalnię w Masłowicach. Przetarg ten zostanie unieważniony ze względu na ich była tylko 

jedna oferta, która znacznie przekracza zabezpieczenie. 

W międzyczasie pracownicy prowadzą konserwację na oczyszczalni w Przerębie. 

                                                                                                                     

Pytań do przedstawionej informacji nie było. Radni przyjęli ją do akceptującej wiadomości. 

 

Punkt 6  
Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia darowizny nieruchomości. 

 

Gontkowski Bogusław  - Wójt Gminy 

Zapoznał zebranych z pismem złożonym przez P. E.W Piekarskich. Wyrażają oni chęć  

nieopłatnego przekazania działki nr 679/5 o pow.0.4918 ha z przeznaczeniem jej na drogę 

dojazdową do działek znajdujących się w pobliżu. Działka ta już obecnie służy jako droga. 

Zobowiązują się do pokrycia kosztów zawarcia aktu notarialnego. Wójt wyjaśnił, że jest  tam 

wybudowane 6 domów, jest tam jeszcze około 25 działek. Logicznym byłoby, aby była tam 

publiczna droga dojazdowa. Stwierdził, że uważa  iż właściciele działek zdawali sobie sprawę, że 

powinna być tam droga publiczna.  Byłem na tej działce osobiście  wraz z Komisją Rolnictwa. 

Mamy rozeznanie, że wspomniana działka będzie służyć jako droga i o jej budowę będą zabiegali 

zainteresowani mieszkańcy. 

 

Drzewowski Miłosz – radny RGm 

Wyraził opinię, że chyba nie musimy rozstrzygnąć tej kwestii na dzisiejszej Sesji. 

Zaproponował odłożenie tego tematu na następna Sesję. 

 

Dukalski Krzysztof – Radny RGm. 

Zwrócił się z pytaniem czy ta droga byłaby połączona z inną drogą czy będzie drogą osiedlową. 

Droga osiedlowa może być zamknięta. 

 

Pan Wójt udzielił odpowiedzi, że droga ta musi być droga publiczną. 

 

Kołodziejczyk Dariusz – Radny RGm 

Przypomniał, że rok temu gmina przejęła działkę w Chełmie a drogi nie ma do tej pory. 

 

Dąbrowski Piotr – Radny RGm 

Niech właściciel zrobi drogę. Sprzedał działki i zyskał dużo kasy. Co się stanie jeżeli nie 

przejmiemy drogi. 

 

Ziółkowski Stanisław – Przew. Rady Gm 

Wyraził opinię, że działkę można przejąć a drogi nie musimy robić w tym roku. 

Dąbrowski Piotr   - Radny RGm 
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Zaproponował tak jak Radny Drzewowski odłożyć rozpatrzenie sprawy na następnej Sesji. 

Wszyscy radni będą mogli rozpatrzyć się  w terenie. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski poddał pod głosowanie wniosek 

Radnego Drzewowskiego i Radnego Dąbrowskiego, aby odłożyć do następnej Sesji rozpatrzenie  

tematu przejęcia nieruchomości. Za takim rozwiązaniem opowiedziało się 8 radnych 

    

Punkt 7 

Przyjęcie Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

  

Drzewowska Krystyna – Kierownik GOPS w Masłowicach Przedstawiła zebranym Program 

Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. Stwierdziła, że Gminny program wspierania rodziny 

wyznacza zespół planowanych działań mających na celu wspieranie rodzin przeżywających 

trudności w wypełnianiu funkcji opiekuńczo-wychowawczych.  

Głównym celem programu będzie skuteczne wspieranie rodziców w wypełnianiu ich funkcji 

opiekuńczo wychowawczych. Zakłada stworzenie optymalnych warunków dla poprawy jakości 

życia rodzin, w szczególności dzieci. Zapoznała radnych z harmonogramem działań mającym na 

celu: 

- prowadzenie działalności profilaktycznej sprzyjającej tworzeniu dla rodzin optymalnych 

warunków opiekuńczo- wychowawczych,  

- zapewnienie pomocy rodzinom znajdującym się w kryzysie, 

- podejmowanie działań na rzecz powrotu dziecka do rodziny biologicznej. 

Na prośbę Przewodniczącego Rady, Kierownik GOPS poinformowała o prowadzonej akcji 

dożywiania oraz o żywności darmowej. Pisemna informacja w załączeniu. 

 

 Radni nie zgłosili uwag ani pytań do tego tematu. 

  

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  przedstawił uchwałę w sprawie  

przyjęcia Gminnego Programu Wspierania Rodziny na lata 2018-2020. 

Uchwała została przyjęta przez radnych  jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XL/196/2018  w załączeniu. 

  

Punkt 8 

  

Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planów Pracy Komisji Rady Gminy Masłowice na 

2018 r. 

  

Przewodniczący  poszczególnych Komisji przedstawili plany pracy na 2018r. ustalone i przyjęte 

na posiedzeniach Komisji. 

   

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski  przedstawił uchwałę w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy Komisji rady Gminy na 2018 r.  Przeprowadził głosowanie w 

wyniku którego uchwała została przyjęta jednomyślnie. Za jej przyjęciem głosowało 15 radnych. 

Uchwała Nr XL/197/2018 w załączeniu. 

  

Punkt  9 
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Podjęcie uchwały odpowiadającej na skargę pana Mariana Dąbrowskiego na uchwałę w sprawie 

określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

gminy Masłowice. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Stanisław Ziółkowski wyjaśnił, że  Pan Marian Dąbrowski 

Wniósł skargę do Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego na uchwałę Rady Gminy z dnia 12 

września 2017r. w sprawie określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie gminy Masłowice. Zarzuca on usytuowanie miejsc sprzedaży zbyt 

blisko takich obiektów jak szkoły, przedszkola, kościoły, cmentarze, biblioteki, place zabaw. 

Zarzuca także, zły sposób dokonywania pomiaru odległości. Przytoczył część uzasadnienia 

skargi w części dotyczącej przypadków zakupu i spożywania napojów alkoholowych przez 

młodzież szkolną. 

Takim stwierdzeniem podważa sposób i brak nadzoru ze strony Dyrektora Szkoły jak również 

nauczycieli. 

Przewodniczący Rady Gminy poinformował, że wystosował pisma do Dyrektora Szkoły w 

Strzelcach Małych, Komendanta Komisariatu Policji w Przedborzu  oraz Proboszcza Parafii w 

Strzelcach Małych czy były uciążliwości i przypadki zakłócania porządku w wyniku sprzedaży 

napojów  alkoholowych  przez sklep DINO, bo  o takim jest mowa. Z otrzymanych odpowiedzi  

wynika, że Komisariat Policji nie zanotował przypadków zakłócania porządku wokół sklepu 

przez osoby  zakupujące i spożywające alkohol . 

Od dyrektora Szkoły w Strzelcach Małym otrzymaliśmy odpowiedź a jednocześnie zapewnienie, 

że nauczyciele są wyczuleni na ten temat, młodzież szkolna ma zakaz wychodzenia  do sklepu w 

czasie pobytu w szkole. Przeprowadzono rozmowę z pracownikami sklepu DINO i uczulono ich 

na temat sprzedaży alkoholu dla młodzieży szkolnej. Wyrazili oni chęć udostępnienia nagrań z 

kamery zamontowanej w sklepie. Nie otrzymaliśmy odpowiedzi od Proboszcza a skarżący 

zarzucał, że zakłócane są modlitwy liturgiczne. W  odpowiedzi na skargę proponuje się jej 

oddalenie. Taki zapis znajduje się w uchwale Rady i jest to równoznaczne z utrzymaniem naszej 

uchwały w sprawie  określenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów 

alkoholowych na terenie gminy Masłowice z dnia 12 września 2017 r. Nr XXXV/172/2017. 

 

Radni nie zabierali głosu w tej sprawie. 

 

 Przewodniczący Rady Gminy  Pan Stanisław Ziółkowski przedstawił  uchwałę odpowiadającą 

na skargę Pana Mariana Dąbrowskiego na uchwałę w sprawie określenia zasad usytuowania 

miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Masłowice wraz z  

załącznikiem czyli odpowiedzią na skargę zaskarżonej uchwały. Przeprowadził głosowanie w 

sprawie przyjęcia uchwały. W wyniku głosowania uchwała została przyjęta przez radnych. Za jej 

przyjęciem głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. Głosów przeciwnych 

nie było. 

 

Uchwała  Nr  XL/198/2018 w załączeniu. 

 

 

 

Punkt 10 
Podjęcie  uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu gminy Masłowice na rok 

2018. 
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Skarbnik Gminy Pani Wanda Kołodziejczyk poinformowała, że chodzi o małą poprawkę w 

uchwale Nr XXXIX/194/2017 a dotyczy wykreślenia słów „na rynku krajowym” w   par.2 

uchwały. Przytoczyła  prawidłowe brzmienie par.2 wspomnianej uchwały. 

 

Radni nie wnieśli uwag do propozycji zmiany uchwały. 

   

 Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie uchwalenia 

budżetu gminy Masłowice na rok 2018 

W wyniku przeprowadzonego głosowania uchwała została przyjęta przez radnych jednomyślnie.             

Za przyjęciem uchwały głosowało  15 radnych. 

 Uchwała Nr XL/199/2018 w załączeniu. 

 

 

Punkt 11 

Interpelacje i wolne wnioski. 

Nie zgłoszono. 

  

Punkt 12 

Zakończenie obrad. 

 

Przewodniczący Rady Gminy zamknął obrady XL  Sesji Rady Gminy. 

   

  

  

  

 

 

 

        Protokolant: 

 

      Halina Pawlik 

 

Przewodniczący Rady Gminy: 

 

Stanisław Ziółkowski 

 

 


